
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 00 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXI/2005  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  23 grudnia 2005 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar Gąsiorski otworzył  
XXXI  obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych gości i 
pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ zgodnie z listą obecności  w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych spośród 15 osobowego składu Rady , 
co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji  
 
Radna nieobecna: Jadwiga Fudala . 
 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
Na obrady Rady przybyła radna Jadwiga Fudala. 
 

  
Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 

wcześniej wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy 
Waldemar Gąsiorski   zaproponował zmianę w porządku obrad tj. 
po pkt. 9 wprowadza się pkt 10 o brzmieniu : Podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w spr. stwierdzenia nawiązania stosunku 
pracy z wójtem gminy i określenia składników jego  
wynagrodzenia.  Pozostałe punkty porządku obrad zmieniają 
kole jność. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- w ostatnich dniach zaszły szczególne okoliczności i postanowiłem tą 
uchwałę ponownie wprowadzić pod obrady Rady. Szczegóły  przedstawię, gdy 
będzie debata nad tą uchwałą . 
 



 
- 2 – 

 
 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi do proponowanego porządku 
obrad.  
 
 
Radny Bernard Lipczyński 
- w związku z wprowadzeniem tej uchwały chciałbym dostać ją wraz 
z uzasadnieniem 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- wyjaśniam , Ŝe uchwała jest przygotowana i nie jest to Ŝadna nowa 
uchwała lecz ta sama uchwała, która w miesiącu czerwcu była 
przedłoŜona radnym i wszyscy radni nad nią debatowali. 
Uzasadnienie przedstawię w punkcie 10 , kiedy będziemy debatować 
nad przyjęciem tej uchwały.  
Następnie zwrócił się do pracownika urzędu o przekazanie   proj. 
uchwały wszystkim radnym. 

 
 

W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  
Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsior ski 
poddał pod głosowanie proponowany  porządek obrad . 

 
 

Głosowało   - 14  
 
Za    - 11  
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy większością 
głosów     przyjęła następujący   
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Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe:  
  a/ otwarcie sesji  

b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
3. Interpelacje i zapytania.  
 
4. Występ artystyczny dzieci ze szkoły podstawowej w Objeździe. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a. zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków 
 
b. uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadz ania 

ścieków obowiązującego na terenie gminy Ustka 
 

c. zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulami nu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych inny ch 
składników wynagradzania, ustalenia regulaminu wysokości 
szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatków 
socjalnych tj. mieszkaniowego i wiejskiego, a  takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół dla których 
Gmina Ustka jest organem prowa dzącym 

 
d. zmiany Uchwały Nr XXIII/251/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 21 

stycznia 2005 r w spr. Gminnego Programu Profilakty ki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2005 

 
e. nadania nazw ulic w obrębie Przewłoka 

 
f. nadanie nazwy ulicy w obrębie Wodnica 
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g. wprowadzenia opłaty administracyjnej 
 
6. Szczególne zasady i tryb przyznawania stypendiów os obom 

zajmującym się twórczością artystyczną , upowszechnianiem 
kultury lub opieką nad zabytkami oraz określenia wysokości 
stypendiów.  
- podjęcie uchwały 

 
7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia budŜetu 

gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie gminy na 2005 r. 
 
8. Podjęcie uchwały w spr. zawarcia porozumienia międzygminnego z 

Gminą Miejską Ustka w spr. przekazania zadania polegającego na 
zaspokojeniu zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresi e 
oczyszczenia ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w 
Krajowym Programie Oczyszczania Ścieków Komunalnych 
(realizacja wspólnej inwestycji pn. „Rozbudowa oczy szczalni  
ścieków w Ustce wraz z kolektorami przerzutowymi”)  

 
9. Uchwalenie budŜetu gminy na 2006 rok. 

- podjęcie uchwały 
 

10. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w spr. stwierdzenia 
nawiązania stosunku pracy z wójtem gminy i określenia 
składników jego wynagradzania 

 
11. Przyjęcie  planów pracy Komisji Rady Gminy Ustka na rok 2006.  
 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
 
13. Wolne wnioski i informacje.  
 
14. Zakończenie obrad. 
 
 
 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do 
dnia dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z 
ostatniej Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 
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Protokół  Nr XXX/2005  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 

29  listopada  2005 r. 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 12  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXX/2005 z dnia  29 listopada 200 5 r 

  
 

 
 

Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu  
Wójtowi Gminy , który przedstawił sprawozdanie z 
działalności w okresie międzysesyjnym za okres od 30 
listopada   200 5 r  do 23 grudnia 2005 r  

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 
  

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

   
 

 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym tj. od dnia od  dnia 30 listopada   2005 r do 
23  grudnia   2005 r  

 

Głosowało   - 14 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  

 
 
 
Ad. 3. Interpelacje i zapytania.  
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
  Jolanta Kijewska Sołtys wsi Charnowo 

1. –  dostarczyć   piasek do  m. Charnowo . 
 
 

Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
1. – dostarczyć piasek do wszystkich Sołectw  na terenie całej gminy 
 

 
Stanisław Roskowiński Sołtys wsi MoŜdŜanowo 
- podziękował Panu Wójtowi za usunięcie płyt w remizie w m. 
MoŜdŜanowo 
1. – zabić płytami okna w budynku po byłej zlewni mleka w 

MoŜdŜanowie 

 
 

Radny Marian Szumski 
1. – czy w 2006 r zostanie wykonana droga po kanalizacji w m. 

Wodnica. PołoŜenie dywanika asfaltowego w miejscu, w którym był. 
   

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
 - stawiam wniosek o odłoŜenie punktu 4 porządku obrad -  Występ 
artystyczny dzieci ze szkoły podstawowej w Objeździe do godz. 1100  tj. 
do czasu przybycia dzieci ze Szkoły Podstawowej z Objazdy. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w 
wniosek. 
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Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
w/w wniosek.  

 
 
 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady Gminy 
przedstawił: 

 
 

 - proj. uchwały w spr. zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały z 
uwzględnieniem wniosku Taryfa II – woda 1,42 zł za 1 m3  wody 
netto 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały w 
przedłoŜonej wersji tj.  Taryfa II – woda 1,46 zł za 1 m3  wody netto 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały z 
uwzględnieniem wniosku Taryfa II – woda 1,42 zł za 1 m3  wody 
netto 
 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- po głębokiej analizie stawek Komisja zaopiniowała pozytywnie 
stawkę za ścieki . Natomiast  na stawki za wodę w Taryfie II były 2 
wersje tj. 1,42 zł za 1 m3 wody  i 1,40 zł za 1 m3 wody. Po ponownej  
analizie jaka była na Komisji sugerowałbym ,  Ŝe stawkę za wodę 
naleŜałoby przyjąć zgodnie z opinią Komisji Rolnictwa tj. 1,42 zł za 
1 m3 wody.  
 
 
Przewodniczący Rady Waldemar Gąsiorski  
- po zapoznaniu się z opiniami Komisji mam przedłoŜone trzy proj. 
uchwał . Wszystkie stawki  w Taryfie I i Taryfie II za ścieki są 
zgodne z opiniami Komisji , natomiast w Taryfie II są trzy stawki za 
wodę. Dwie  Komisje są za stawką 1,42 zł za 1 m3 wody netto co 
stanowi większość. W związku z powyŜszym w pierwszej kolejności  
poddam pod głosowanie  stawkę 1,42 zł za 1 m3 wody netto. JeŜeli 
stawka ta nie zostanie przyjęta przez Radę zostaną poddane 
głosowaniu następne stawki. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  
stawkąę1,42 zł za 1 m3  wody netto  

 
 

Głosowało   - 12 
  
Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła w/w stawkę. 
 
W głosowaniu nie brało udziału  dwóch radnych : Bernard Lipczyński i 
Andrzej Zawada. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył debatę nad w/w proj. 
uchwały. 
 
 
Radny Brnard Lipczyński 
- „cały czas lansowana jest przez Pana Lesieckiego teza , Ŝe ZUW 
jest przedsiębiorstwem wodociągowo kanalizacyjnym. W ustawie o 
zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzanie ścieków z dnia 07 
czerwca 2001 r z definicji wynika – art. 2 pkt. 4 i pkt 2, Ŝe 
przedsiębiorstwo wodociągowo kanalizacyjne jest to 
przedsiębiorstwo zajmujące się prowadzeniem działalności 
gospodarczej w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę lub 
zbiorowego odprowadzenia ścieków w wyniku swojej działalności 
musi wypracować niezbędne przychody, których wartości w danym 
roku obrachunkowym umoŜliwiają zapewnienie ciągłości 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę, odpowiedniej jakości i ilości 
zbiorowego odprowadzenia ścieków, które przedsiębiorstwo wod. 
kan. powinno osiągnąć na pokrycie uzasadnionych kosztów 
związanych z ujęciem i poborem wody, eksploatacją, utrzymaniem i 
rozbudową urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
oraz osiągnięciem zysku. Zgodnie z art. 15 pkt 1 tej ustawy 
przedsiębiorstwo wod. kan. jest zobowiązane zapewnić realizację 
budowy i rozbudowy urządzeń wod. kan. ustalonych przez gminę w 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy oraz w miejscowym planie zag. przetrz. 
Gminy w zakresie uzgodnionym w wieloletnim planie rozwoju i 
modernizacji. Art. 21 pkt. 1 i 2 – przedsiębiorstwo wod. kan. 
opracowuje  wieloletnie plany rozwoju modernizacji urządzeń wod. 
kan.  będących w ich posiadaniu. Palny te powinny określać między 
innymi nakłady inwestycyjne w poszczególnych latach oraz sposoby 
finansowania planowanych inwestycji. Następnie te plany uchwala 
Rady Gminy. Jak do tej pory nigdy tego nie było w ciągu 
funkcjonowania tej firmy jako eksploatatora. JuŜ w świetle tych 
zapisów ustawy kaŜdy moŜe stwierdzić, Ŝe ZUW Sp. z o.o. na  
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pewno nie jest przedsiębiorstwem wod. kan. Jest to jedna z wielu 
spółek, które pasoŜytują na mieniu gminy. Przypomnę, Ŝe w akcie 
notarialnym  jest kilkadziesiąt róŜnych form zakresu działalności , a 
co jeszcze bardziej moŜe zdziwić, Ŝe w ogóle nie wykazuje zysku. 
We wniosku, gdzie się zatwierdza stawki nie ma Ŝadnego zysku tym 
bardziej, Ŝe jest to spółka prawa handlowego musi generować zyski. 
Chciałbym zwrócić się z zapytaniem: 
1. Dlaczego lansowana jest i rozpowszechniana publicznie teza przez 

Pana Lesieckiego i Prezesa ZUW Sp. z o.o. , Ŝe jest to 
przedsiębiorstwo wod. kan.  

 
2. Dlaczego twierdzi na Komisji Pan Lesiecki i Pani Skarbnik , Ŝe jest 

to jedyne i najlepsze przedsiębiorstwo funkcjonujące na tym 
terenie, które moŜe eksploatować kolektory sanitarne. Chciałbym 
przypomnieć, Ŝe w maju 2003 r w przetargu publicznym na eksploatację 
oczyszczalni ścieków w Rowach i kolektorów sanitarnych uczestniczyło 
ok. 5 przedsiębiorców  i wtedy wygrał ZUW  bo dał najtańszą ofertę. 

 
3. Dlaczego nie ogłoszono w grudniu 2004 r przetargu publicznego na 

eksploatację oczyszczalni ścieków w Rowach i kolektorów 
sanitarnych w Gminie, mimo wygaśnięcia umowy przez ZUW Sp. z 
o.o., a przedłuŜono ją do 30 września 2010 r, co w świetle informacji na 
Komisji Rewizyjnej, Ŝe budŜet gminy tzn.  my wszyscy jej mieszkańcy 
mamy  dopłacać do działalności tej spółki ok. 50 tyś zł. CzyŜby nie było 
uczciwiej i bardziej transparentnie  ogłosić przetarg i wyłonić jakąś firmę, 
która by wykazała czy będzie prowadzić taniej te usługi czy nie.  

 
4. Na jakiej zasadzie Pan Wójt i Skarbnik chcą   dopłacać do ZUW . 

Art. 24 ustawy pkt. 6 stanowi, Ŝe tylko Rada Gminy moŜe podjąć 
uchwałę o dopłacie dla jednej wybranej lub wszystkich taryfowych grup 
odbiorców usług. Dopłatę gmina przekazuje w tym przypadku 
przedsiębiorstwo wodociągowo kanalizacyjnemu. Z tego co ja wiem 
pytałem panią Skarbnik, która powiedziała, Ŝe ZUW co miesiąc będzie 
wystawił fakturę  i na tej podstawie gmina będzie płaciła. Jest to 
niezgodnie z prawem. 

 
5. Czy Wójt sprawdzał i zweryfikował koszty pod względem ich 

ponoszenia przez ZUW zgodnie z art. 24 pkt 5.  Nie ma Ŝadnej 
informacji. Moje wątpliwości cały czas budziły w zakresie naliczania 
amortyzacji do kosztów. Nie ma ujętych przychodów , gdzie brygady 
remontowe robią usługi , sam widziałem taką fakturę na 150 zł – zapłata 
za kanalizację. Gdzie jest to ujęte . Nie ma nigdzie w kosztach . Czy jest 
prowadzona podwójna księgowość.  
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6. W świetle tych pytań nie dziwi mnie zlecanie w tym momencie Panu 
Kowieskiemu jako  osobie prywatnej wykonywania projektów 
budowlanych , które następnie podzleca  Panu inŜ. Błachutowi i dlatego 
chciałbym zapytać Pana Wójta   dlaczego w 2005 r zleca  za 
pośrednictwem Pana Kowieskiego projekt budowlany na 
wykonanie instalacji wodociągowej w Przewłoce IV na kwotę ok.  15 
tyś zł. Aktualne jest pozwolenie na budowę , a za podobny projekt 
Pan Kowieski wziął dwa lata wcześniej 5.5000 zł 

 
7. Na podstawie jakiego Regulaminu i kiedy uchwalonego oczywiście 

chodzi mi o regulamin dostarczania i odprowadzania ścieków 
obowiązującego na terenie gminy Ustka działał ZUW od czerwca 
2003 r, jeŜeli dopiero teraz złoŜył projekt regulaminu, a wymagała 
tego znowelizowana  ustawa obowiązująca od czerwca 2001 r. 

 
8. Zgodnie z ustawą, Regulamin analizuje Rada Gminy, a następnie go 

uchwala. Dlatego chciałbym zapytać czy projekt Regulaminu był 
sprawdzony przez Radcę Prawnego i czy jego zapisy są zgodnie z 
obowiązującymi przepisami prawa.  Na Regulaminie nie ma 
informacji, kto go przygotował oraz nie ma adnotacji Radcy Prawnego”. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- z takim szeregiem pytań radnego nie jest fizyczną moŜliwością  
udzielenie odpowiedzi. Dziwię się dlaczego nie uzyskał Pan 
odpowiedzi na posiedzeniu Komisji. 

 
Radny Bernard Lipczyński 
- nikt nie chciał odpowiedzieć na Komisji 

 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- to nie jest prawdą, Ŝe na Komisji  nie było odpowiedzi. Takie 
odpowiedzi zostały radnemu udzielone przez Pana Prezesa i ja je 
udzielałem. Dziwię się, Ŝe dzisiaj padają takie pytania nie związane 
ze  sprawą  stawek . Po to są Komisje by wszystkie wątpliwości 
wyjaśnić. Pan Kowieski odpowiedział radnemu  na temat zysku, Ŝe 
nie widzi potrzeby tłumaczenia się przed  radnym lecz przed Panem 
Marszałkiem, który jest jego bezpośrednim przełoŜonym . Sprawa 
wody , którą radny porusza to chcę wyjaśnić, Ŝe w naszej gminie jest 
najtańsza woda w powiecie. Nieprawdą jest , Ŝe ZUW nie jest 
podmiotem uprawnionym. Odpowiedzi zostały udzielone na pytania, 
które radny podnosił podczas obrad Komisji Rewizyjnej. 
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  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- na Komisji powiedziałam, Ŝe w proj. uchwały , który widziałam była 
w niej  dopłata gminy i tylko na tej podstawie moŜna dokonać 
dopłaty. 
Nigdy teŜ nie twierdziłam, Ŝe Zakład Usług Wodnych  jest najlepszy  
Są to radnego własne interpretacje.  
 
 
Radny Bernard Lipczyński 
- jaka Pani uchwałę widziała . Czy jest więcej uchwał. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 
- na pierwszej Komisji była przedłoŜona  wersja uchwały  , w której 
za ścieki była stawka 3,29 zł netto bez dopisku, Ŝe ścieki -  3 zł za 1 
m3 ścieków , a dopłata za 1 m 3   ścieków w wysokości 0,29 zł  netto z 
budŜetu gminy. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- zamykam  dyskusje w tym temacie. KaŜdy radny ma trzy wyjścia 
głosowania.  
 
Poddał pod głosowanie niŜej wymieniony proj. uchwały 

   
 

 - proj. uchwały w spr. zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 
 

Głosowało   - 11 
  
Za    - 10 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXXI/326/2005 stanowiącą zał. Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 
Radni : Ryszard Krefft, Bernard Lipczyński i Andrzej Zawada nie brali 
udziału w głosowaniu. 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 
gminy Ustka  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 13 
  
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/327/2005 stanowiącą zał. Nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 
Radny Bernard Lipczyński nie brał udziału w głosowaniu. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki p racy 
oraz niektórych innych składników wynagradzania, 
ustalenia regulaminu wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatków socjalnych tj. 
mieszkaniowego i wiejskie go, a  takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół dla 
których Gmina Ustka jest organem prowadzącym 

 
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/328/2005 stanowiącą zał. Nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. zmiany Uchwały Nr XXIII/251/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 stycznia 2005 r w spr. 
Gminnego Programu Prof ilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2005  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/329/2005 stanowiącą zał. Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. nadania nazw ulic w obrębie 
Przewłoka 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/330/2005 stanowiącą zał. Nr 9 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w spr. nadanie nazwy ulicy w obrębie 
Wodnica  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/331/2005 stanowiącą zał. Nr 10 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w spr. wprowadzenia opłaty 
administracyjnej  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 



 
 

- 19 - 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/332/2005 stanowiącą zał. Nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 
Ad. 6.  Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
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- proj. uchwały w spr. szczególnych zasad i trybu 
przyznawania stypendiów osobom zajmującym się 
twórczością artystyczną , upowszechnianiem kultury lub 
opieką nad zabytkami oraz określenia wysokości 
stypendiów.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/333/2005 stanowiącą zał. Nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r  
 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- dwie Komisje poinformowałam o tym, Ŝe nie będzie Aneksu do 
Porozumienia ze Starostwem Powiatowym zwiększającej budŜet o 
14 tyś zł na roboty drogowe Lędowo  - Modła  z uwagi na to iŜ w 
roku bieŜącym jest niemoŜliwa kontynuacja tego zadnia . W związku 
z powyŜszym zmniejszono budŜet po stronie wydatków o  kwotę  14 
tyś zł . Do uchwały tej powrócimy wiosną 2006 roku.  
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W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 13 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXXI/334/2005 stanowiącą zał. Nr 13 
do niniejszego protokołu. 
 
Radny Bernard Lipczyński nie brał udziału w głosowaniu. 

 
 

Ad. 8. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Ustka w spr. 
przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczeni a 
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w Krajowym 
Programie Oczyszczania Ścieków Komunalnych (realizacja 
wspólnej inwestycji pn. „Rozbudowa oczyszczalni  
ścieków w Ustce wraz z kolektorami przerzutowymi”) 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/335/2005 stanowiącą zał. Nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. 9.  Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały  w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  
- odczytał Uchwałę Nr 149/II/2005 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 28 listopada 
2005 roku w spr. opinii o projekcie budŜetu Gminy Ustka na 2006 
rok warz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 
Treść uchwały stanowi zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/336/2005 stanowiącą zał. Nr 16 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 
Ad. 10.          Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj.  uchwały zmieniający uchwałę w spr. stwierdzenia 
nawiązania stosunku pracy z wójtem gminy i określenia 
składników jego wynagradzania 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- w dniu 19 grudnia do Rady Gminy wpłynął Protokół pokontrolny 
NajwyŜszej Izby Kontroli delegatura  w Gdańsku z kontroli 
przeprowadzonej w Urzędzie Gminy Ustka w dniach 11 
października do 18 listopada 2005 r. tematem kontroli było: Wydatki 
majątkowe jednostek samorządu terytorialnego w latach 2004 – 
2005 . Jest to bardzo obszerne wystąpienie pokontrolne i jest  do 
wglądu w Biurze Rady. Zacytuję najwaŜniejszą sprawę , która 
wynika z tego protokołu kontrolnego tj. „ NajwyŜsza Izba Kontroli 
pozytywnie ocenia działania Urzędu, w zakresie objętym kontrolą, 
mimo stwierdzonych uchybień nie mających jednak zasadniczego 
wpływu na kontrolowaną działalność” . Po dokładnym zapoznaniu  
się z tym protokołem  było jedno niewielkie uchybienie , które 
zostało usunięte podczas kontroli. Dotyczyło ono remontu Świetlicy 
w m. Zaleskie , gdzie naleŜało potrącić z przysługującego 
wynagrodzenia wykonawcy kwotę 2.496,30 zł stanowiąca karę za 
nieterminowe zakończenie zadania . Moją zasadą jest, Ŝe człowiek 
otrzymuje wynagrodzenie, aby dobrze pracował . Ponadto jest 
zwyczajowo przyjęte, Ŝe za dobra pracę ludzi się czasami dodatkowo 
nagradza. W związku z tym podjąłem decyzję by za dobry wynik 
kontroli wynagrodzić Pana Wójta  i złoŜyć wniosek na Radę o 
przyznanie premii . Ze strony prawnej jest to jednak niemoŜliwe   . 
Rada jedynie ma wpływ i moŜe regulować płace Pana Wójta. W 
związku z tym postanowiłem powrócić do uchwały, która stanęła na 
Komisjach w tym roku. Dla przypomnienia podam. W dniu 09  
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czerwca 2005 r Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie 
przedmiotowy proj. uchwały przy 3 głosach „za” i 1 głosie 
„przeciw” radnego Bernarda Lipczyńskiego. W dniu 13 czerwca 
2005 r Komisja Edukacji zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
przy 5 głosach „za” i 2 głosach „przeciw”. W dniu 14 czerwca 2005 
r Komisja Rozwoju zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały przy 6 
głosach „za” i 1 głosie „przeciw” . W dniu 15 czerwca 2005 r 
Komisja Rolnictwa zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały przy 6 
głosach „za” i 1 głosie „przeciw”. W stosunku do tej uchwały 
wszystkie Komisje podjęły opinię pozytywną. W związku z 
powyŜszym zwracam się do Państwa Radnych o pozytywne 
przyjęcie tej uchwały. Uzasadnieniem moim jest  to, Ŝe wynik 
kontroli NIK  jest pozytywny. Zawracam się do Rady, aby taką 
uchwałę podjąć z mocą od 1 grudnia. Dla przypomnienia chodzi o 
wyrównanie Panu Wójtowi  poborów o procent inflacji  tj. 730 zł 
brutto wynikająca z wyliczenia. 
 
 
Obrady Rady opuścił radny Bernard Lipczyński.   

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 11 
 
Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXXI/337/2005 stanowiącą zał. Nr 17 do 
niniejszego protokołu. 
 
W głosowaniu nie brali  udziału radni: Ryszard Krefft i Andrzej Zawada. 
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  Na obrady Rady powrócił radny Bernard Lipczyński. 
 
 

 
Ad. 11.  Przyjęcie planów Pracy Komisji Rady Gminy Ustka na rok 

2006. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski poddał pod 
głosowanie następujące plany pracy : 
 
 
 
- Plan Pracy na rok 2006 Komisji Rewizyjnej  - 19 
posiedzeń 

   

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła Plan Pracy Komisji Rewizyjnej stanowiącej zał. Nr 
18 do niniejszego protokołu. 

 
 

- Plan Pracy na rok 2006 Komisji Rolnictwa, Gospodark i 
Komunalnej I Ochrony Środowiska – 17 posiedzeń 
 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła Plan Pracy Komisji Rolnictwa… stanowiącej zał. 
Nr 19 do niniejszego protok ołu. 

 
 
- Plan Pracy na rok 2006 Komisji Edukacji Publicznej,  
Kultury, Kultury Fizycznej, Promocji Gminy, Zdrowia  i 
Pomocy Społecznej – 14 posiedzeń 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła Plan Pracy Komisji Edukacji…. stanowiącej zał. 
Nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
- Plan Pracy na rok 2006 Komisji Rozwoju 
Gospodarczego,  Finansów, Przestrzegania Prawa i 
Porządku Publicznego – 14 posiedzeń. 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
Plan Pracy Komisji Rozwoju… stanowiący zał. Nr 21 do 
niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski ogłosił 20 min 
przerwę w obradach Rady tj. od godz. 1100  do godz. 11 20. 
 
Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 
 

Ad. 4.  W kolejnym punkcie porządku obrad odbył się występ 
artystyczny  pastorałki BoŜonarodzeniowej wykonanej 
przez  dzieci ze Szkoły Podstawowej w Objeździe 
 
  

 
Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt 
Tomasz Wszółkowski 

 
 
Odpowiedź na zapytanie Jolanty Kijewskiej Sołtysa wsi 
Charnowo 
1. –  dostarczyć   piasek do  m. Charnowo . 

 
Odpowiedź na zapytanie Ryszarda Molendy Sołtysa wsi Dębina 
1. – dostarczyć piasek do wszystkich Sołectw na  terenie całej gminy 
 
 
Po Świętach zostanie przywieziona piasek - po wywrotce do 
kaŜdego Sołectwa  , a Sołtysi wskaŜą miejsca zrzutu piasku . 
W spr. dostarczenia piasku do Charnowa zgłosimy wniosek do 
Starostwa Powiatowego . 
 
 
Odpowiedź na zapytanie Stanisława Roskowińskiego Sołtysa wsi 
MoŜdŜanowo 
1. – zabić płytami okna w budynku po byłej zlewni mleka w MoŜdŜanowie 
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Przyjmuję wniosek do realizacji, który zostanie  w najbliŜszym 
czasie wykonany przez  grupę pracowników  interwencyjnych. 

 
 
 

Odpowiedź na zapytanie Radnego Mariana Szumskiego 
1. – czy w 2006 r zostanie wykonana droga po kanalizacji w m. Wodnica. 

PołoŜenie dywanika asfaltowego w miejscu , w którym był 
   

 
W budŜecie na 2006 r jest ogólna kwota na remonty dróg. Nie ma 
zapisów szczegółowych  z uwagi na to, iŜ w pierwszej kolejności 
będzie ogłoszony przetarg na dostawę  kruszywa . Po przetargu 
jeŜeli okaŜe się , Ŝe są rezerwy środków to przekaŜemy środki na 
realizację tego zadania. Na pewno w 2006 r w okresie wiosenno – 
letnim wykonamy jeden odcinek nawierzchni drogi  w m. 
Wodnica , o który radny  wnioskował. 
 
 
Obrady Rady opuścili radni: Jan Dudka i Edward Sasko. 
 

 
 
Ad. 13. Wolne wnioski i informacje.  
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym tj. 

 

 
1. W dniu 08 -12-2005 wpłynęła Uchwala Nr 149/II/05 Składu 

Orzekającego RIO w Gdańsku z dnia 28 listopada 2005 r  
w spr. opinii o projekcie budŜetu Gminy Ustka na 2006 r 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i 
objaśnieniami. 
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2. W dniu 13 -12-2005  wpłynęło pismo Pana /* wyłączenie jawności 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby/  w spr. realizacji zadania – przebudowy ul. 
Wczasowej wraz z zejściem do morza   
Przedmiotowe pismo przekazałem na Komisje Rady 
celem zajęcia stanowiska. 

 
3. W dniu 16 -12-2005 r wpłynęło postanowienie 

Prokuratury Rejonowej  w Słupsku o odmowie wszczęcia 
dochodzenia w spr. wydobywania Ŝwiru i piasku bez 
wymaganej koncesji i wyrządzenia w ten sposób powaŜnej 
szkody w mieniu w okresie od 1995 r do 21 sierpnia 2003  r 
w Objeździe. 
Przedmiotowe postanowienie  przekazałem na Komisje 
Rady celem zapoznania.  

 
4. W dniu 19 -12-2005 r Wójt Gminy Ustka przedłoŜył 

wystąpienie pokontrolne NIK w Gdańsku z kontroli 
przeprowadzonej w Urzędzie Gminy Ustka w dniach 11 
października do 18 listopada 2005 r, której tematem były 
wydatki majątkowe jednostek samorządu terytorialnego w 
latach 2004 – 2005. 

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- w m. Charnowo k/sklepu jest bardzo duŜa ilość tłucznia – gruzu 
kamiennego. Proszę by przy pomocy pracowników interwencyjnych 

wyrównać nierówności na drodze prowadzącej w kierunku do 

szkoły. 
 
 
Proboszcz Parafii Duninowo ks. Jerzy Wyrzykowski 
- w imieniu wszystkich kapłanów podziękował  za poparcie dwóch 
Komisji Rady  w spr. środków na remonty Kościołów 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- złoŜył Ŝyczenia świąteczne i noworoczne Panu Przewodniczącemu , 
wszystkim radnym, Sołtysom, kierownikom jednostek i wszystkim 
gościom przybyłym na dzisiejsze obrady. 
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Ad. 14.   Zakończenie obrad. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iŜ termin następnej 
Sesji wyznaczony jest na dzień  ok. 26 stycznia 2006 r.  
Ponadto Pan Przewodniczący złoŜył wszystkim zebranym 
Ŝyczenia świąteczne i noworoczne. 

 
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 1 2 00  zamknął XXXI Sesję Rady Gminy 
Ustka.  

 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


